
Predlogi programov
SIS v razpravi

Clani delegacij in konferenc delegacij SIS
iz Litostroja so konec novembra razpravljali
o predloženih izhodiščih in predlogih za ob-
likovanje načrtov SIS družbenih dejavnosti v
Ljubljani za leto 1976. Razprave sta se ude-
ležila podpredsednik MK SZDL Ljubljane
Štefan Praznik in podpredsednik IS Škupšči-
ne mesta Ljubljane Borut Miklavčič, kakor
tudi predsedniki Samoupravnih interesnih
skupnosti občine Ljubljana-Šiška.

Treba je poudariti, da je bila to prva to-
vrstna razprava, ki je nakazala, kako je po-
trebno že v prvi fazi priprave na skupščine
SIS uskladiti stališča in predloge, seveda na
osnovi neposrednega interesa delavcev.

Ta politična akcija do sedaj še ni prodrla
do slehernega delavca, čeprav se rezultati SIS
neposredno odražajo v učinkovitosti združe-
nega dela. Prav zato bi bilo kratkovidno kr-
čiti posamezne družbene dejavoosti (take
ozke tendence se pojavljajo), pač pa je potreb-
no načrte uskladiti in prilagoditi življenjskim
potrebam in objektivnim možnostim.

Delegati so najprej pregledali izhodišča in
stopnje, oziroma povečanje stopenj za posa-
mezne dejavnosti. V razpravi so posebej pod-
črtali pomen skupnosti za zaposlovanje ljub-
ljanske regije, ki mora skupaj s TOZD napeti
vse sile, da se ekstenzivno zaposlovanje usta-
vi. Hkrati je pomembno, da začnemo discipli-
nirano uresničevati družbeni dogovor o ka-
drovski politiki na področju Ljubljanskih ob-
čin.

Zaradi stabilizacijskih prizadevanj bo ver-
jetno potrebno nekatere željene investicije na
področju kulture in telesne kulture preložiti
na kasnejše obdobje, podprli pa so prizade-
vanja za izgradnjo nujnih objektov na pod-
ročju zdravstva in otroškega varstva.

Ugotovili so tudi, da zbori uporabnikov SIS
še niso povsem zaživeli in torej niso odigrali
vloge, kakršna se od njih zahteva.
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